
Het is moeilijk om in 650 tekens alle verbeterpunten op de VUB op te
sommen. Daarom focus ik op twee grote obstakels voor de studentenraad
zelf. Momenteel weten te weinig studenten wie er in de studentenraad

zit, wat die doet, en hoeveel invloed die heeft. De 23.000 VUB-studenten
worden daarom vertegenwoordigd door 20 studenten die bijna willekeurig

worden ingestemd. Dit moet veranderen.
Ook de communicatie naar studenten moet verbeteren. Er zijn te veel
platformen: Canvas, Cali, WeAreStudent, VUB-website, ... en het is
onmogelijk om ze allemaal in de gaten te houden. Daarboven wordt de

student overspoeld door te veel mails. Dit moet anders!

Ik wil deel uitmaken van de studentenraad om concrete verbeteringen
door te voeren op basis van de struikelblokken die wij zelf ervaren
hebben. Een van mijn doelen is het verder uitdiepen van het Reflex-

statuut en verduidelijken hoe dit in de praktijk werkt. Daarbij wil ik
aankaarten welke aspecten niet goed functioneren en waarom. Daarnaast
wil ik zorgen voor een sterke vertegenwoordiging van studenten, zodat
de VUB een plek blijft waar vrijheid, creativiteit en inbreng worden
ondersteund. Samen bouwen we aan een universiteit waar iedereen zich

gehoord en gewaardeerd voelt.

Ik wil me kandidaat stellen voor de Studentenraad om de stem van alle
studenten te laten horen. Jullie mening telt en verdient een plek bij de
discussie voor het belang van iedereen. Ik wil Jette beter op de kaart
zetten en inzetten op de STUVO-voorzieningen die hier veel potentieel
hebben. Daarnaast blijf ik me, zoals vorig jaar, engageren voor beter

onderwijs met focus op studentenwelzijn, studievooruitgang en een sterke
onderwijsinfrastructuur. Samen zorgen we voor een universiteit die

luistert naar haar studenten en hun noden centraal stelt.

Het afgelopen jaar heb ik mij met passie ingezet in de Studentenraad,
onder andere binnen het mandaat van het 'Caroline Pauwels Noodfonds.

Samen met mijn collega’s werk ik aan waardevolle projecten die
binnenkort iets moois zullen opleveren. 

Ik blijf mij inzetten voor het mentaal welzijn van onze studenten en wil
de connectie tussen Jette en Etterbeek versterken. Jette wordt vaak

ondervertegenwoordigd, zeker door vrouwelijke leden. Daarom wil ik de
stem van álle studenten één maken, luider laten weerklinken en hun

belangen vooropstellen—want wij zijn de toekomst!

LEON JOS BAUWERAERTS

MARGO VAN DER OUGSTRAETE

SANA SADAT MOHAMMAD RAFIEI NAZARI

YNGWIE DERYCKER
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Voor mij is de VUB een campus waar studeren meer is dan enkel de
boeken. Door studenten te betrekken in het beleid, heel wat

voorzieningen aan te beiden zoals de resto en het abortuscentrum, door
samen aan een betere wereld te bouwen... Daar wil ik voor gaan! Ik wil

graag inzetten op nog meer studentenparticipatie zowel in de
faculteiten als voor de koten en de resto. Doe jij ook mee?

Ik voel een grote verbondenheid met mijn medestudenten en wil deze
graag vertegenwoordigen in de studentenraad. Ik wil ervoor zorgen dat
wij zo goed mogelijk ondersteund worden door de VUB. In deze moeilijke
periode pleit ik voor een sociaal beleid dat studeren draaglijker maakt
voor iedereen. Mijn focus ligt bij projecten rond mentale gezondheid en
huisvesting -zoals meer psychologische ondersteuning voor studenten en
meer VUB koten, omdat dit zelf ook mijn struikelblokken zijn geweest.

Voor mij is een democratische aanpak belangrijk, dus ik sta altijd open
voor ideeën vanuit de studentengemeenschap.

Over the past two years, I have dedicated myself to the student council
to support social policies at VUB. My focus has primarily been on

affordable meals, more study spaces, and other student services. In
addition, I’ve always worked to ensure the student voice is heard in
external councils. We’ve already achieved some wins: cheaper meals,

earlier exam schedules, ... but there’s still work to be done! In the
coming year, I want to continue working on affordable student services
and a transparent, visible student council with clear communication and

more input from students.

I have always been an engaged student because I believe it is important
to stand up for students who need a voice but may not have the space to
express it. During my time at VUB, I have come into contact with many

students who would not have been able to study without certain
facilities, which is why I find it so important to work towards an

equal learning environment for all students. As a student
representative, I want to work towards making VUB a more Compassionate

University and contribute to policies that are better tailored to
caregivers and students with long-term illnesses.

WOUT MATHIEU R VANHELDEN

MARIE-ISABELLE ADRIAENS

LAURA FRANS

MILA TODOROF 
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Als student ben ik heel blij met het feit dat er een studentenraad
bestaat, zo kunnen de studenten inspraak krijgen in hun universiteit.

Nu wil ik ook graag mijn steentje bijdragen. 
Ik geloof dat de campus centraal staat in de belevenis van het studeren
aan de VUB, daarom vind ik het belangrijk dat deze wordt ingericht naar
de wensen van de studenten. Concreet wilt dat voor mij zeggen voldoende
faciliteiten om te studeren en daarom wil  ik graag meer studeerplekken
creëren zodat er voldoende plaats is voor iedereen. Daarnaast wil ik de

restaurantprijzen betaalbaar maken voor studenten.

Onze universiteit moet toegankelijk en vrij zijn van onderdrukking.
Daarom strijd ik voor het stopzetten van samenwerkingen met Israëlische

universiteiten – imperialisme heeft geen plaats op onze campus.
Daarnaast moeten studiekosten drastisch omlaag: lagere huur, eerlijke

inschrijvingskosten voor internationale studenten en betaalbare
maaltijden in de cafetaria. Onderwijs mag geen luxe zijn, maar een

recht voor iedereen!

Als eerstejaarsstudent die me navigeert door het universiteitsleven ben
ik blij dat er een studentenraad bestaat die mijn belangen verdedigt.
Omdat de werking van de VUB groot en eng kan lijken, hebben mensen het
gevoel dat ze niets kunnen veranderen op campus. Ik zou graag die kloof
tussen student en universiteit overbruggen, en een plek zijn waar je

naartoe kunt met jouw ideeën, vragen en problemen. Op die manier kunnen
we werken naar een campus die haar eigen leerlingen weerspiegelt. Zelf
wil ik graag een project opstarten rond een veiliger uitgaansleven aan
de vub, doormiddel van een extern meldpunt voor grensoverschrijdend

gedrag.

GAIA CLAURE

LORENZO ROUIRE

ESMÉE DERICUM

ADAM OLIVER HAEGEMAN
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Ik stel me kandidaat voor de studentenraad omdat ik geloof in het
bevorderen van een inclusieve en ondersteunende omgeving aan de VUB.

Als internationale student begrijp ik de uitdagingen van het aanpassen
aan een nieuwe academische en culturele omgeving, en ik wil pleiten
voor betere voorzieningen, meer transparantie en betere communicatie

voor alle studenten. Ik wil me inzetten voor een sterkere
studentenvertegenwoordiging, toegankelijke mentale gezondheidszorg voor

studenten die het moeilijk hebben, en meer kansen voor culturele en
taalkundige uitwisseling. Mijn doel is ervoor te zorgen dat elke
student zich gehoord, gewaardeerd en welkom voelt binnen onze

universitaire gemeenschap.



Ik zit al een jaar in de studentenraad en wil graag verder inzetten op
de verbeteringen die we al in gang hebben gezet. Voor mij is het

essentieel dat er meer snack- en drankopties op de campus komen, maar
ook dat er écht rekening wordt gehouden met alle studenten. Daarom wil

ik me inzetten voor verplichte lesopnames en meer individuele
ondersteuning, zodat iedereen gelijke kansen heeft. Daarnaast wil ik
werken aan een toegankelijkere en aangenamere campus voor iedereen. 

Jullie stem telt, en ik wil ervoor zorgen dat die gehoord wordt!

Studenten moeten niet alleen luisteren, maar ook mee beslissen over wat
er op onze universiteit gebeurt. De studentenraad is voor mij de

perfecte brug om belangrijke doelen te realiseren. De universiteit moet
een plek zijn waar diversiteit gevierd wordt en waar iedereen zich
thuis voelt. Veel studenten, vooral eerstejaars, voelen zich soms

eenzaam of hebben moeite met de hoge studiedruk. Daarom wil ik meer
toegankelijke activiteiten en betere ondersteuning rond mentaal

welzijn. Studenten moeten weten dat ze er niet alleen voor staan, het
hele academiejaar door.

Ik wil me inzetten voor een universiteit waar studenten echt gehoord
worden. Te vaak wordt er over ons gesproken in plaats van met ons. Ik
wil daar verandering in brengen door samen met studenten te bouwen aan

een campus waar iedereen zich thuis voelt.
Een belangrijke prioriteit is het creëren van meer groene en gezellige
plekken op de campus. Een plek waar je kunt ontspannen, zeker als het
mooi weer is, maakt een wereld van verschil. Daarnaast wil ik dat er

voldoende studieplekken zijn, zodat niemand gedwongen wordt om thuis te
blijven studeren bij gebrek aan ruimte.

Mentaal welzijn staat voor mij centraal. Studeren kan zwaar zijn, en
daarom moeten er laagdrempelige en toegankelijke voorzieningen zijn om
studenten te ondersteunen. Het beleid moet gericht zijn op de student,

voor de student — afgestemd op wat we echt nodig hebben.

Ik studeer nu al drie jaar aan de VUB en heb zowel de plus- als
minpunten van onze universiteit ervaren. Door mijn brede netwerk,

opgebouwd via activiteiten en engagement, weet ik wat er leeft onder
studenten. Dit motiveert me om deel te nemen aan de verkiezingen. Mijn
doel? Een beter georganiseerde VUB waar elke student zich gehoord en
ondersteund voelt, met meer opportuniteiten op het gebied van welzijn
en sociale betrokkenheid. Ik wil zorgen voor een campus waar iedereen
zich veilig voelt, en voor verbetering ken ik geen limieten, het kan

alleen maar beter worden!

ESMERALDA GJONLULAJ

MUNYA KALAMBAY NGALULA

CANAN KAYA

OSKAR GUSTAAF A BONTE
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Na een jaar actief te zijn geweest in de studentenraad, besef ik
hoeveel voldoening het me geeft om betrokken te zijn en projecten te
realiseren. Ik wil een aanspreekpunt zijn voor zowel de studentikoze

als niet-studentikoze gemeenschap, zodat iedereen op een laagdrempelige
manier ideeën en bekommernissen kan delen. Met deze input wil ik me
verder inzetten voor een sterker beleid. Ik pleit voor uitgebreide

studentenvoorzieningen, transparantere communicatie en betere
begeleiding van internationale studenten, zodat iedereen zich thuis

voelt aan de VUB.

Mijn motivatie om deel uit te maken van de studentenraad is om zowel
nationale als internationale studenten gelijkwaardig te dienen. Ik ben
van plan om evenementen te organiseren die internationale studenten

helpen zich thuis te voelen, en boeiende activiteiten op te zetten voor
nationale studenten om zo meer verbondenheid te creëren. Als lid van de
studentenraad aan de VUB wil ik persoonlijk groeien, terwijl ik mijn

medestudenten ondersteun bij het bereiken van hun academische en
persoonlijke doelen. Door mijn ervaring als studentenraadslid vorig

jaar heb ik waardevolle inzichten opgedaan in het aanpakken van
studentenkwesties en het fungeren als brug tussen de studenten en de
universiteit. Ik ben vastbesloten om een positieve impact te maken en

te zorgen voor een levendige campusgemeenschap voor iedereen.

Opgegroeid in het multiculturele Brussel, met een dubbele nationaliteit
en vloeiend in vier talen, heb ik gezien hoe diversiteit mensen
samenbrengt. De VUB weerspiegelt onze stad, en ik geloof dat het

opbouwen van gemeenschappen en respect voor het milieu essentieel zijn
om van onze campus een echt thuis te maken voor alle studenten, zowel
lokaal als internationaal. Door mijn studies in het buitenland heb ik

verschillende benaderingen van duurzaamheid en inclusiviteit gezien. Ik
ben enthousiast om deze best practices hier te introduceren en ze aan
te passen aan de VUB. Beslissingen zullen hoe dan ook worden genomen,
maar ik wil ervoor zorgen dat inclusiviteit en duurzaamheid prioriteit

krijgen.

Ik geloof dat we, om actief de toekomst van onze universiteit vorm te
geven, ervoor moeten zorgen dat alle stemmen gehoord worden en dat we

een studentvriendelijke omgeving behouden. Daarom ben ik gemotiveerd om
deel te nemen aan de studentenraadsverkiezingen.

Mijn doel is om een sterke brug te slaan tussen de studenten en de
universiteit, en ervoor te zorgen dat aan alle noden en ambities van

studenten wordt voldaan.

HELENA ANASTASIA M LEGIER

HEMANTH BALAJI

AHMED S. A. SHAMALI

MERYLIN MARGYURI CHARLOVA
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Het is essentieel dat we als studenten gehoord worden en onze vrijheden
kunnen beschermen. Als lid wil ik me inzetten voor een veiligere,

mooiere campus, want al dat beton kan wel wat kleur gebruiken! Ik wil
graag een diverser campisleven. Zo zou het fijn zijn als er

ontmoetingsplekken zijn waar studenten van dezelfde richting overdag
samen kunnen komen, zonder altijd aan een studentenkring gekoppeld te

zijn. Ook moet het makkelijker worden om avondactiviteiten te
organiseren zonder bureaucratie. Studentenorganisaties worden soms

tegengewerkt, dus meer vertrouwen en samenwerking zou de drempel voor
initiatieven verlagen.

Dit jaar doe ik mee aan de studentenraadsverkiezingen omdat ik de kans
wil grijpen om actief bij te dragen aan de belangen van mijn

medestudenten en om meer te leren over de werking en organisatie van
onze geliefde universiteit. De VUB is voor mij een unieke plek, die
zich onderscheidt door haar betrokkenheid bij en de diversiteit van

haar studenten. Toch zijn er soms zorgen onder studenten die naar mijn
mening een stem verdienen. Als lid van de studentenraad wil ik me

inzetten om deze stemmen te laten horen. Mijn focus en interesse liggen
vooral bij studentenvoorzieningen, het campusleven en de

sportfaciliteiten.

De afgelopen zes maanden heb ik medestudenten zien deelnemen aan
studentenorganisaties, vrijwilligersgroepen en andere soortgelijke

initiatieven. Hun inzet om zichzelf persoonlijk te ontwikkelen én iets
terug te doen voor hun gemeenschap is niet alleen bewonderenswaardig,
maar ook inspirerend. Dit heeft mij gemotiveerd om mij kandidaat te
stellen als studentenvertegenwoordiger. Samen met anderen wil ik

studenten aanmoedigen om op te komen voor wat juist is, hun rechten en
verantwoordelijkheden te heroverwegen om zo hun betrokkenheid bij

universitaire zaken te vergroten, en vooral naar hun bezorgdheden te
luisteren. Mijn ideale doel is het opstellen van een inclusieve agenda

waarin elke stem gehoord en vertegenwoordigd wordt.

Dit jaar was ik al lid van de studentenraad als coördinator Innovatie,
en die ervaring heeft me nog gemotiveerder gemaakt om

studentenvoorzieningen en innovatie verder te stuwen volgend jaar. Onze
campus is meer dan een plek om te studeren; het is een omgeving waar
studenten zich thuis moeten voelen en zich kunnen ontwikkelen. Daarom
wil ik luisteren naar hun stem en die omzetten in concrete acties,

zodat we samen bouwen aan een nog betere studentenervaring. Daarnaast
staan ook het welzijn van de studenten verder verbeteren bij mij

centraal. Hiervoor heb ik uiteraard JOUW stem nodig!

AUBE BOUWEN

LUCIE C DELMEIRE

THEO DE PILLECYN

MELINA ANASTASOPOULOU
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De focus van de VUB op het verwelkomen van studenten en het aanpakken
van hun problemen is fantastisch—grote lof voor de studentenraad!

Komend uit Turkije, waar het onderwijs vaak rigide is en
studentenvormen over het hoofd worden gezien, weet ik hoe belangrijk
het is om te vechten voor degenen die het moeilijk hebben. Hoewel

niemand perfect is, zet ik me volledig in voor het verbeteren van het
leven van studenten die worstelen met stress, saaie routines of

chaotische examenroosters. De universiteit zou om ons moeten draaien—de
studenten! Laten we zorgen voor betere ondersteuning voor mentale

gezondheid, leuke evenementen om te ontspannen, en examenplannen die
logisch zijn. Of het nu gaat om het oplossen van last-minute

roosterchaos of het creëren van plekken om te verbinden, elke stem
telt. Studenten zouden de universiteit niet alleen moeten doorstaan; ze

zouden ervan moeten genieten!

Als voorzitter van OSD heb ik dit jaar kunnen bijdragen aan de
studentengemeenschap en veel geleerd over de werking van de VUB. Door
mijn actieve rol in diverse studentengroepen heb ik een goed beeld

gekregen van de behoeften van studenten. Mijn betrokkenheid heeft mij
geholpen om sterke connecties op te bouwen met medestudenten en beter
te begrijpen wat hun noden, verwachtingen en uitdagingen zijn. Dit

heeft mij gemotiveerd om een omgeving te creëren waarin elke student
zich thuis voelt en zich kan ontplooien. Met deze ervaring en

enthousiasme wil ik mij inzetten voor de studentenraad.

Vijf jaar geleden begon mijn avontuur aan de VUB, en het is een
ongelooflijk waardevolle ervaring geweest, vol vriendschappen en mooie
herinneringen. Lid worden van de studentenraad is voor mij een manier

om iets terug te doen voor de universiteit voordat ik afstudeer.
Ik wil ervoor zorgen dat elke student zich gehoord en gesteund voelt.
Ik zet mij in voor het verbeteren van de beschikbare middelen voor

studenten – van academische ondersteuning tot mentale gezondheidszorg –
zodat iedereen over de juiste tools beschikt om zowel persoonlijk als

academisch te groeien.
Daarnaast wil ik pleiten voor betere studieplekken en verbeterde

campusvoorzieningen, zodat studenten over een productieve omgeving
beschikken voor zowel individueel studeren als groepswerk.

LARA KIRANKAYA

DUC ANH PHAM
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Als VUB-studenten hebben we het voorrecht om hoogwaardig onderwijs te
ontvangen, maar niet iedereen krijgt die kans. Zelf kom ik uit

Gelsenkirchen, een van de armste steden van Duitsland, en ik ervaar
daardoor een spanningsveld: het balanceren van dit privilege met het

besef van onderwijskansen die ongelijk verdeeld zijn.
Dit versterkt mijn inzet voor inclusiviteit, uitwisseling en open

gesprekken. Ik geloof in het creëren van een warme, gastvrije omgeving
waarin iedereen — en in het bijzonder mensen uit kansarme groepen —

zich kan ontwikkelen. Mensen ondersteunen vanuit hun eigen
omstandigheden en hen echt ontmoeten waar ze staan, is voor mij

essentieel. Daarom stel ik mij kandidaat voor de studentenraad: om een
gemeenschap te helpen opbouwen waarin diversiteit wordt omarmd en

iedereen zich gewaardeerd voelt.

MARIEKE LOBERT
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Wat is mijn motivatie? Dit klinkt misschien egoïstisch, maar ik wil
echte ervaring opdoen in het managen van organisaties, werken in een

team en ideeën omzetten in de praktijk.
Als lid van de studentenraad zal ik me inzetten om verschillende

groepen studenten (Vlaamse en internationale studenten, master- en
bachelorstudenten, economie en sociale wetenschappen, enz.) bij elkaar
te brengen, zodat ze kennis kunnen delen en een positieve impact kunnen

hebben op hun eigen leven en de universiteit.
Daarnaast wil ik werken aan het bevorderen van een "groei"-mentaliteit
bij onze universiteit en studenten. Mensen moeten geloven dat ze alles

kunnen bereiken!
 "Waar een wil is, is een weg."

Mijn naam is Xiaoqiang Zhang, en mijn Engelse naam is Donald. Ik kom
uit China en volg momenteel mijn eerste jaar van de Bachelor in Sociale
Wetenschappen aan de VUB. Dit is eigenlijk mijn tweede bachelordiploma,

en ik heb veel ervaring in de Studentenraad van mijn Chinese
universiteit. Ik ben gepassioneerd door studentenbeleid en zoek actief
naar kansen om bij te dragen aan de universitaire gemeenschap. Ik zou
graag deel uitmaken van de Studentenraad om mijn eerdere ervaring en

communicatieve vaardigheden toe te passen en opnieuw een betekenisvolle
impact te maken op de campus.

Studenten worden altijd wel aangehoord, maar zelden écht gehoord. Ik
vind dat studentenleven meer moet zijn dan enkel theorie vanbuiten

leren. Vandaag voelt het academische leven eerder als het bekijken van
een YouTube-video dan als een echte universiteitservaring. Daar wil ik

verandering in brengen!
Studentenleven moet praktischer zijn, gericht op het ontwikkelen van
soft skills, en minder op het uit het hoofd leren van theorieën.
Vertrouwen op één examen als enige evaluatie gaat in tegen elk

basisprincipe uit de bedrijfswereld — je stopt toch ook niet al je
eieren in één mand? We moeten diversifiëren.

Ook SPORT moet toegankelijker worden en meer aanwezig zijn in onze
studententijd, bijvoorbeeld door competities met andere universiteiten.
Laat ons samen van de VUB een plek maken die ons écht voorbereidt op de

toekomst.

VIKTOR SOLOKHIN

XIAOQIANG ZHANG

ELIAS FOUAD ELIAS SAHLIEH
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